

Emne: Referat SB-møde



Mødedato Onsdag d. 9. april 2025	Mødested/lokale Personalerummet	Mødet påbegyndes kl. 19.00	Mødet afsluttet senest kl. 21.00
Deltagere Johnni, Kent, Mia, Helle, Pia, Jette, Michael, Birgitte, Kamilla, Karina, Thomas, Ea, Johanne, Marianne og Tina			
Fraværende Camilla.			
Dato	Referent Karina	Direkte telefonnr.	Journalnr.

0	i	EVT.	Forretningsorden! Michael har lidt. Punkterne skal på næste gang.
1.	b	Godkendelse af referat fra sidste møde	Vedlægges som bilag <i>Godkendt.</i>
2.	i	Opfølgning fra sidste møde.	Byggeriet • <i>Byggeriet er godt i gang.</i> • <i>Indflytning flyttet til først i maj.</i> • <i>Køkkenet mangler.</i> • <i>Jeppe pedel bruger meget tid på at styrer processen.</i> • <i>Der er også nye vinduer på vej, som ikke var en del vandskaden.</i> <i>SFO har kørt en proces i forhold til indretning.</i>

			• <i>Pedellen, pædagog og leder har været på inspirationstur til Vinding skole og Grejsdal skole.</i> • <i>Der er ønske om at indrette i små rum med legen og kreativitet som overskrift.</i> • <i>Der skal være skillevægge så vi mindsker larm. Hvis man kan se langt, vil man naturligt løbe eller råbe.</i> • <i>Børnene har været i gang med at tegne i SFO og deres ønsker vil også indgå i indretningen.</i> • <i>Børnene har ønsket politi og det indtages i de pædagogiske aktiviteter ude og i gymnastiksalen. Det er vigtigt at lytte til børnenes ønsker.</i> • <i>SFO 2 er også i gang med at indrette i rum i deres lokale. De ønsker bla. Pool bord og mindre sofa, så der er plads til flere rum.</i> <i>Bus:</i> • <i>Der arbejdes på at mellemtrinnet en dag om ugen, kan komme med kl. 14.45, altså at det kun er en dag der er lang.</i> • <i>Opfølgning inden sommerferien.</i> • <i>Der er desværre ikke mange muligheder.</i> • <i>Kan rutebussen bruges?</i> <i>Madordning.</i> • <i>Der skal ansøges i maj og så bliver man måske udvalgt.</i> • <i>Bestyrelsen ønsker egentligt at vi prøver det.</i> • <i>Det er fællesskabet om mad der er vigtigt.</i> • <i>Bekymring om skolens ressourcer. Der skal bruges til håndterer det. Kan det løbe rundt?</i>
--	--	--	---

			• <i>Kan madkundskab lave det?</i> • <i>Alle skal deltage og betale hvis vi bliver valgt.</i> <i>Bestyrelsen ønsker ikke, at vi deltager med det grundlag der er i ordningen pt.</i>
3.	i/b	Nyt fra elevrådet.	Ønskekasse har været sat frem. Der ønskes f.eks. • Flere klasseturer • Spise ude. • Osv. Elevrådet har snakket om noget der ikke koster så mange penge f.eks. • Skovtur • cykeltur • Store bytte dag. Der er også talt om SFO. • Aktivitets ønsker. • Poolbord. • Fodbold • rundbold. Fremover vil der være fast dagsorden til elevrådsmøderne. Sikre at alle i elevrådet siger noget. Der er talt om Skraldepatrulje Elevråd hver anden uge og mini råd hver 4 uge. Morgensang kan bruges til at fortælle seneste nyt fra elevrådet

			Gårdbesøg er altid velkommen hos Birgitte og landbrug og fødevarer vil sikkert gerne støtte med bus. Trivselsmålingen vil elevrådet også gerne se på.
4.	d/b	Elevernes udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber	Vedlægges som bilag, og sendes ud på Aula før mødet. Forventning om at alle har læst princippet. . <i>Se princippet. Der var lidt ændringer:</i> • <i>Den sidste linje mangler måske noget.</i> • <i>At forældre har ansvar i at tale ind i at tage ansvar.</i>
5.	i/d	Handleplan dannet på baggrund af dialogmøde 12.3. 25	Vedlægges som bilag, forventes at alle har læst handleplanen. Der er rigtig godt gang i alle handlingerne. Handleplanen lægges ud på Aula i PDF format. Kaffemøderne virker som et godt tiltag – rettet mod udviklingen af kommunikationen på ØNS. KLIPS og belastningspsykologi skal uddybes i handleplanen, så alle kan se hvad det handler om. PPR-ændringer, betyder at der er flere forskellige fagpersoner til at løfte opgaverne. Der er ansat en ny konsulent der kommer fra specialområdet og det betyder, at der er flere konsulenter der kan hjælpe skolerne. Vi ønsker fortsat at være gode til at gøre brug af disse støttende systemer i kommunen.

			Vi har brugt det til at løfte personalets faglighed og det handler ikke om at vi ikke selv kan, men at vi gør brug af det der kan hjælpe os. Og blive endnu bedre til at rumme flere børn i lokale fællesskaber.
6.	d/b	Lukkedage og åbningstider i SFO	Der skal tages beslutning om lukkedage i kommende skoleår samt åbningstider 6:15 – 16:45 eller 6.30 – 17:00, alle dage også fredage. Der må besluttes 5 lukkedage. Bestyrelsen vælger at lukker to dage op til påske. Og en dag åben. Da vi ønsker lukket i juleferien som er 3 dage. Bestyrelsen ønsker dette da Kolbøtten har lukket i påsken. Det er derfor det der giver bedst mening. Vi ser på statistik i forhold til morgen børn og eftermiddagsbørn. Bestyrelsen vælger at vi fra næste skoleår åbner 6.15 til kl. 16.45.
7.	d/b	Skolefoto skal med til næste møde.	Vi har to selskaber som kunne være interessante. Tanker omkringtidspunkt for fotografering ønskes.
		Pause – elevrådet kan tage hjem	
8.	i/d	Økonomi skal med til næste møde.	Regnskab 24, samt budget 25
9.	i/d	Personalesituation skoleåret 25/26	Skoleårets planlægning med blik ind i personalesituationen. Udgik og kommer på under lukket møde.

			Kortere skoledag, og timebank (to voksentimer) Kommer på til næste møde
10	i/d	Lukket punkt	Intet referat
11.	d/b	Forretningsorden Kommer på til næste møde	Tilsyn ønskes, det forventes at alle har læst forretningsordenen.
12.	i	Meddelelser a) Formand b) Skoleleder c) Medarbejdere d) SFO e) Andet - andre	a) Skole og forældre, har henvendt sig til formanden. Kommer på næste møde b) Processen ift. PPR, fortsættelse af skoleårets planlægning fortsættes på juni mødet bl.a. skemaer for klasserne. Kommer på næste møde c) . d) Princip for SFO, kommer på juni mødet e)
13.	i	Eventuelt	

i=information, d= drøftelse, b=beslutning

Sidste møderække i dette skoleår 16. juni 18:30 - 21:00, med en bid brød

Til Aula.

- Sfo åben/ luk og lukkedage
- Handlingsplan.
- Madordning.
- Bus.
- Indflytning 1 maj.
- Aktivt elevråd.